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Doçent Doktor Mehmet Yıldızlar, 31 Mart 2024'te yapılacak olan yerel seçimler öncesi, Beşikdüzü İlçesi'nde CHP'den belediye başkanlığı için aday adaylığı başvurusunu yaptı.

Beşikdüzü ilçesinde 6 gün önce sahilde fotoğraf çekilmek isterken dalgalara kapılarak denizde kaybolan ve
hayatını kaybeden öğrencilerden Emir Berke Aşık Vakfıkebir'de, Uğurcan Korkmaz Torul da toprağa verildi.

HP Beşikdüzü 

CBelediye 
Başkan Aday 

Adayı Doçent Doktor 
Mehmet Yıldızlar, 
başvuru dosyasını ilçe 
başkanı Ahmet Kıran'a 
teslim etti. Yıldızlar'ın 
müracaatı sırasında 
destek için partililerde 
hazır bulundu. Doçent 
Doktor Mehmet 
Yıldızlar Beşikdüzü 
belediye başkan aday 
adaylığını bir basın 
açıklamasıyla 
açıkladı. 

BELEDÝYE BAÞKAN ADAYI OLDUSAÐLIKLI BÝR YAÞAM
ÝÇÝN “HAFTADA EN AZ ÝKÝ
KERE BALIK TÜKETELÝM!”
Vakfıkebir İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü 21 Kasım Dünya Balıkçılık Günü nedeniyle Cumhuriyet
İlkokulu 1. 2. ve 3. Sınıf öğrencilerine balık tüketiminin sağlığımız açısından önemi anlatıldı.

Mart 2024 tarihinde yapılacak olan Mahalli İdareler seçimlerinde Erol Bahadır, Bağımsız
Vakfıkebir Belediye Başkan Adayı olduğunu yaptığı basın toplantısı ile duyurdu.

akfıkebir İlçe Tarım ve 

VOrman Müdürlüğü 21 
Kasım Dünya Balıkçılık 

Günü nedeniyle Vakfıkebir 
Cumhuriyet İlkokulu 1. 2. ve 3. 
Sınıf öğrencilerine su ürünleri 
hakkında bilgiler verilip, balık 
tüketiminin sağlığımız 
açısından önemi anlatıldı. > Ahmet KAMBUROĞLU 3'de> Alper Özkan KARAGÖL 2'de

VAKFIKEBÝR'LÝ ÇOCUKLARA TÝYATRO GÖSTERÝSÝ
Tuzla belediyesi öncülüğünde bölgemizi gezerek çocuklara yönelik hayvan sevgisi temalı
tiyatro gösterisi sunan tiyatro grubu Cumhuriyet İlk Ortaokulunda gösterisini sergilediler.

> Sadık AYDIN 2'de

> Sadık AYDIN 2'de

DOC.DR. YILDIZLAR CHP'DEN ADAY ADAYI OLDU

BEÞIKDUZU ILÇESINDE DALGALARA KAPILAN
LISE ÖÐRENCILERI TOPRAÐA VERILDI

eşikdüzü ilçesinde 6 

Bgün önce sahilde 
fotoğraf çekilmek 

isterken dev dalgalara 
kapılarak denizde kaybolan 
ve Cuma günü arkadaşı ile 
birlikte denizden cansız 
bedeni çıkartılan lise 
öğrencilerinden Emir Berke 
Aşık Vakfıkebir ilçesinde 
Cumartesi günü öğlen 
namazına müteakiben 
Merkez Eski Camiinde 
kılınan Cenaze namazının 
ardından toprağa verildi. 
Uğurcan Korkmaz'ın 
cenaze namazı ise 
Gümüşhane ili Torul 
ilçesinde öğlen namazına 
müteakip kılınan cenaze 
namazının ardından 
toprağa verildi. Em�r Berke AŞIK Uğurcan KORKMAZ

VAKFIKEBİR TORUL > Ahmet KAMBUROĞLU 3'de
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Doçent Doktor Mehmet Yıldızlar, 31 Mart 2024'te yapılacak olan yerel seçimler öncesi, Beşikdüzü İlçesi'nde CHP'den belediye başkanlığı için aday adaylığı başvurusunu yaptı.
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DOÇ.DR. YILDIZLAR CHP'DEN ADAY ADAYI OLDU

BELEDİYE BAŞKAN ADAYI OLDU
Mart 2024 tarihinde yapılacak olan Mahalli İdareler seçimlerinde Erol Bahadır, Bağımsız Vakfıkebir Belediye Başkan Adayı olduğunu yaptığı basın toplantısı ile duyurdu.

HP Beşikdüzü Belediye 

CBaşkan Aday Adayı 
Doçent Doktor Mehmet 

Yıldızlar, başvuru dosyasını ilçe 
başkanı Ahmet Kıran'a teslim 
etti. Yıldızlar'ın müracaatı 
sırasında destek için partililerde 
hazır bulundu. Doçent Doktor 
Mehmet Yıldızlar Beşikdüzü 
belediye başkan aday adaylığını 
bir basın açıklamasıyla açıkladı. 
“YENİ BİR BELEDİYECİLİK 
ANLAYIŞI VİZYONA 
GİRECEK”
Yıldızlar Beşikdüzü'nde bugüne 
kadar yapılan belediyecilik 
anlayışını unutun, bundan 
sonra yeni bir belediyecilik 
anlayışının vizyona gireceğine 
dikkat çekti. Haftada bir gün 
kendisi için işçi günü 
belirleyeceğini ve de o gün 
işçiler hangi işi yapıyorlarsa 
çizmesini, tulumunu giyerek 
onlarla çalışacağını vurguladı. 
Yıldızlar, Başkan kapısının 

arkasına kadar açık olacağını 
ve belediye çalışanlarının halka 
nezaketli davranacağının 
sözünü verdi. Engelliler ve 
kadın sorunlarına da dikkat 
çeken Yıldızlar, engelsiz bir 
Beşikdüzü yaratacağını görme 
engelliler için işaret yollarını 
düzenleyeceğini ve de 
asansörlü engelli aracı olarak 
onların sosyal yaşama 
katılımlarına olanak 
sağlayacağını ifade etti.
“BEŞİKDÜZÜ'NE YAŞLILAR 
YURDUNU 
KAZANDIRACAĞIZ” 
Best Otel ve Erdal Kurtoğlu 
parklarını nasıl 
değerlendirileceğini de 
açıklayan yıldızlar buralarla ilgili 
proje estetiklerini katılımcılarla 
paylaştı. İlk bir yıl içinde 
Beşikdüzü'ne yaşlılar yurdunu 
kazandıracağını ifade eden 
Yıldızlar, Yaşlılar Yurdu proje 
görsellerini halkı ile paylaştı. 

Gençler için spor tesisleri halı 
saha, voleybol ve basketbol 
sahalarını hizmete sokacağını 
çocuklar için çocuk eğlence 
parkları yapacağının sözünü 
verdi.
“BEŞİKDÜZÜ'NDEKİ TÜM 
HEMŞEHRİLERİMİN BAŞKANI 
OLACAĞIM”
Başkan olduğu takdirde CHP 
rozetini çıkarıp Türk bayrağı 
rozetini takacağını ifade ederek, 
ben Beşikdüzü'ndeki tüm 
hemşehrilerimin başkanı 
olacağım dedi. Partisi ile uyum 
içinde çalışan bir Başkan 
olacağını partisinin tüzüğü 
gereği parti meclis grubunu ve 
de parti meclis yönetim 
kurulunu hayata geçireceğine 
özellikle vurguladı. Fındıklı 
belediye başkanı ve Tunceli 
belediye başkanlarını örnek 
göstererek Beşikdüzü'ne has bir 
belediyecilik modeli 
oluşturacağını söyledi.

B
ağımsız Vakfıkebir 
Belediye Başkan Adayı 
Erol Bahadır Büyükliman 

Gazeteciler Cemiyetinde yaptığı 
basın açıklamasında ailesi ve 
akrabaları kendisini yalnız 
bırakmadı. Bağımsız Vakfıkebir 
Belediye Başkan Adayı Erol 
Bahadır yaptığı açıklamada; 
Değerli Basın Mensupları ve 
Saygıdeğer Vakfıkebir Halkı; 
Bugün burada Bağımsız 
Belediye Başkan Adaylığımı 
açıklamak üzere bulunmaktayım. 
Size biraz kendimden 
bahsetmek istiyorum. 1976 
yılında Vakfıkebir'de doğdum evli 
ve iki çocuk babasıyım. Bahadır 
ailesinden rahmetli efsane 
başkan Sabri Bahadır'ın öz 
torunuyum. İlaç sektöründe 
çalışmaktayım. Yıllarca aktif 
siyasetin içinde bulundum. Fakat 
Vakfıkebir benim için siyaset üstü 
bir değerde olduğu için ve 
burada yaşayan tüm halkın 
belediyemizden eşit 
faydalanması, söz sahibi olması, 
belediye imkanlarının belirli bir 

zümrenin elinde olmaması 
inancıyla bağımsız aday olarak 
karşınızdayım.
"NEDEN EROL BAHADIR?" 
DERSENİZ!
Eşsiz ve benzersiz güzellikte 
olan Vakfıkebir ilçesinde 
yaşıyorum. İlçemizin bütün 
sorunlarını biliyorum. Bu konuda 
oluşturduğumuz projeler önem 
konusuna göre sıralanmış ütopik 
olmayan 4 yılda hizmetinize 
sunulabilecek şekilde görev 
sürem içerisinde tamamlayıp 
Vakfıkebir halkına armağan 
edeceğiz. Basın mensuplarının 
sorularını cevaplayan Bahadır; 
açıklamalarına şu şekilde devam 
etti.
“TEK OLARAK DEĞİL 
VAKFIKEBİR HALKI İLE 
BERABER YÜRÜMEYİ TERCİH 
ETTİM”
Önümüzde bir belediye seçimleri 
var. Bizde Vakfıkebir'de 
gördüğümüz bazı eksikliklere 
isyan ettik. Çünkü yıllardan beri 
çözülmeyen bir Pazar yeri 
meselesi var. Yağmur yağdığı 

zaman vatandaşların ayakları ve 
her yeri sırılsıklam ıslanıyor. 
Çarşı merkezinde vatandaşın 
rahat gezebileceği, 
dolaşabileceği bir düzen yok. 
Sahil şeridi derseniz çok kötü ve 
düzenlenmesi lazım. 
Çocuklarımızın parka rahat ve 
güvenli bir şekilde 
götüremiyoruz, korkuyoruz ne 
olacağı belli değil. Elli yaş üstü 
abi ve amcalarımız çok iyi bilir 
vatandaşın hava alması için 
eskiden bir iskelemiz vardı ki 
uzatılma sözü de verilmişti 
yerine getirilmedi, iskeleye geçiş 
büyük bir sıkıntı ve giderilmedi.  
Bu manada karar verdik yapar 
mıyız yapamaz mıyız diye yaparı 
diye bir karar aldık. 
Vakfıkebir'imiz tarihi bir ilçe hak 
ettiği yerde olduğunu 
düşünmüyorum. Benim gibi 
sizlerin de görmediğinizi 
düşünüyorum. Allah yolumuzu 
açık eylesin dedi. Önümüzde bir 
süreç var. Aday adaylarımız var 
diyen Bahadır açıklamalarında 
şu ifadelere yer verdi; Hayırlısı 

hangisi ise o olsun. Benim 
kazanıp kazanmamam önemli 
değil. Benim bu söylediklerin 
Vakfıkebir'in kamburları ve 
düzelmesi lazım. Ben başkanlığı 
Allah'ın izniyle kazanacağım, 
kazanamazsam bile bizden 
sonra gelecek olanlar Erol 
Bahadır bunları söylemişti 
yapılabilir diye düşünmeleri bile 
yeterli olacak. Yıllardan beri 
sorunlar yumağı devam ediyor. 
Bunları haykırıyoruz.
“VAKFIKEBİR'İ HAK ETTİĞİ 
YERE GETİRMEMİZ LAZIM”
Buradan tüm 
vatandaşlarımızdan destek 
istiyorum. Siyasi görüş ayrımı 
olmadan hepimiz abi ve 
kardeşiz. Hepimiz tek bir yumruk 
olup Vakfıkebir'i hak ettiği yere 
getirmemiz lazım. Bunun neden 
böyle olmadığına da verecek 
cevabım yok. Özellikle şu anki 
yönetimi de eleştirmek 
istemiyorum ama çok büyük 
imkânlar vardı ve 
değerlendirilemedi. Bu 
imkânlarla Vakfıkebir daha ayağa 

kalması gerekirdi bunu söylemek 
istiyorum. Bunda basının da 
büyük etkisi var. Sivil toplum 
kuruluşlarının da etkisi var. 
Büyüklerinde etkisi var ve 
herkese belediyenin kapısının 
açılması lazım. Herkesin 
görüşlerini almamız lazım. 
Vatandaşlarımızla, esnaflarımızla 
istişare toplantıları yapmamız 
lazım. Ama ben bunları bu güne 
kadar görmedim.
“ÇOK DEĞERLİ VE GÜÇLÜ 
İŞADAMLARIMIZ VAR”
Kazanırsam çok farklı bir 
belediye anlayışıyla beraber 
Vakfıkebir'i hak ettiği yere 
taşımak için çalışacağız. 
Belediye başkanı omluğumuz 
süreç içinde olmazsa olmazımı 
dört maddemiz var. Bunların iki 
tanesini yapamazsam siyaseti 
bırakacağım. Bunlar sadece 
iktidarla olacak meseleler değil 
hepimizle olabilecek meseleler. 
Hem maddi ve hem de siyaseten 
çok değerli ve güçlü 
işadamlarımız var. Bu 
söylediklerim birlik ve beraberlik 
içersinde olması lazım ki 
olmaması için bir neden yok.  
Çok tuhaf olan ise 
vatandaşlarımız çay içmek için 
bile başka ilçelere gidiyor, 
nedenini araştırmamız lazım. 
Bunu önlemenin de yolu, çeşitli 
işletmelerin önünün açılarak izin 
verilmesi lazım. Neden 
yapmıyorsunuz diye bir soru 
aklınıza gelebilir. Arkadaşlar ben 
üç aylık bir belediye meclis 
üyesiyim ve bundan öncesinden 
bahsettiğimi gayet iyi 
anlıyorsunuz.
“RAHMETLİ DAYIM SABRİ 

BAHADIR'IN ZORLUKLAR 
İÇERİSİNDE YAPTIĞI 
ESERLERİ KAT KAT ÜZERİNE 
KOYARAK YAPACAĞIZ”
Yolumuz uzun ve zor. Bu zor 
yolculuğun arkasından güzel 
şeylerin çıkacağına ben canı 
gönülden inanıyorum diyen 
Bahadır; Buradan söz veriyorum 
elimden gelenin en iyi ve güzel 
şekilde, en hakkaniyetli, şekilde 
ideolojik olarak hiçbir art niyetim 
yok. Doğal ve gerçek samimi bir 
belediyecilik anlayışıyla Rahmetli 
dayım Sabri Bahadır'ın zorluklar 
içerisinde yönettiği ve yaptığı 
eserleri kat kat üzerine koyarak 
yapacağız. Hiçbir siyasi görüş 
ayrılığı olmadan ki AK Partili ve 
CHP'li ve diğer partili 
vatandaşlarımızla bir halka, bir 
bütün olarak bu işleri fevkalade 
yerine getirebiliriz. Bahadır; 
adaylık süreci için İYİ Parti ilçe 
başkanıyla yüz yüze görüşmem 
oldu ve bir arayış içersinde 
olduklarını, bu arayışın içersinde 
ben olmadığımı fark ettiğim için 
adaylığımı açıklarken partimde 
de istifa etmek durumundaydım. 
Meclis üyeliğim devam edecek. 
Bunun için tek olarak değil 
Vakfıkebir halkı ile beraber 
yürümeyi tercih ettim. Kendi 
partimin dışarıdan arayış 
içersinde olması benim siyasi 
ilkelerime ders olduğu için istifa 
ettim. Vakfıkebir için bir yola 
başvurdum ve geri dönüşüm 
yok. Hakkımızda hayırlısı olur 
inşallah. Beni dinleyen herkese 
teşekkür ederim. Adaylığım 
Vakfıkebir halkına hayırlı ve 
uğurlu olmasını temenni ediyor 
sevgi ve saygılarımı sunuyorum.

VAKFIKEBİR'Lİ ÇOCUKLARA TİYATRO GÖSTERİSİ
Tuzla belediyesi öncülüğünde bölgemizi gezerek çocuklara yönelik hayvan sevgisi temalı tiyatro gösterisi sunan tiyatro grubu Cumhuriyet İlk Ortaokulunda gösterisini sergilediler.

uzla Belediyesi Tiyatro Ekibi, 

TVakfıkebir'li çocuklar için 'Sevimli 
Penguenler' isimli tiyatro 

oyununu oynadılar. Vakfıkebir 
Cumhuriyet İlk-Ortaokulu konferans 
Salonunda gerçekleştirilen tiyatro 
gösterisine Tuzla Belediyesi 
bünyesinde faaliyet gösteren Tuzla 
Sanat Sahnesi tiyatro ekibi tarafından 
"Sahne Senin Türkiye'm" projesi 
kapsamında sahnelenen oyun 
çocuklar tarafından yoğun ilgiyle 
karşılandı. Vakfıkebir'li çocuklar bu 
güzel gösteri için emeği geçenlere 
teşekkür ettiler.
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BEŞİKDÜZÜ İLÇESİNDE DALGALARA KAPILAN
LİSE ÖĞRENCİLERİ TOPRAĞA VERİLDİ
Beşikdüzü ilçesinde 6 gün önce sahilde fotoğraf çekilmek isterken dalgalara kapılarak denizde kaybolan ve hayatını kaybeden öğrencilerden Emir Berke Aşık Vakfıkebir'de, Uğurcan Korkmaz Torul da toprağa verildi.

eşikdüzü ilçesinde 6 

Bgün önce sahilde 
fotoğraf çekilmek 

isterken dev dalgalara 
kapılarak denizde kaybolan ve 
Cuma günü arkadaşı ile 
birlikte denizden cansız 
bedeni çıkartılan lise 
öğrencilerinden Emir Berke 
Aşık Vakfıkebir ilçesinde 
Cumartesi günü öğlen 

namazına müteakiben Merkez 
Eski Camiinde kılınan Cenaze 
namazının ardından toprağa 
verildi. Uğurcan Korkmaz'ın 
cenaze namazı ise 
Gümüşhane ili Torul ilçesinde 
öğlen namazına müteakip 
kılınan cenaze namazının 
ardından toprağa verildi.
Beşikdüzü ilçesi Liman 
mevkiinde 27 Kasım günü 

akşam saatlerinde fırtınada 
fotoğraf çektirmek için limana 
gelen Beşikdüzü İMKB Fen 
Lisesi öğrencisi Emir Berke 
Aşık (16) ve Uğurcan 
Korkmaz (16) dev dalgalara 
kapılarak denize düşmüştü. 
Bölgede Sahil Güvenlik Doğu 
Karadeniz Grup 
Komutanlığına bağlı DEGAK 
Özel Timi-02 Komutanlığı, 

deniz polisi, AFAD ve itfaiye 
ekiplerince arama 
çalışmalarına başlanmıştı. 
Hava şartları ve denizdeki 
akıntı nedeniyle ilk günlerde 
güçlükle sürdürülen arama 
çalışmalarının 5. gününde 
önce Uğurcan Korkmaz'ın 
ardından da arkadaşı Emir 
Berke Aşık'ın cansız bedenleri 
dalgıçlar tarafından bulunarak 

kıyıya çıkartıldı.
Vakfıkebir ilçesinde Trabzon İl 
Müftüsü Selami Aydın'ın 
kıldırdığı cenaze namazına 
Trabzon Valisi Aziz Yıldırım, 
Büyükşehir Belediye 
Başkanvekili Atilla Ataman, 
Ortahisar Belediye Başkanı 
Ahmet Metin Genç, AK Parti 
Milletvekili Yılmaz 
Büyükaydın, İYİ Parti 

Milletvekili Yavuz Aydın, baba 
Hakan Aşık, Emir Berke 
Aşık'in ailesi, sınıf arkadaşları 
ile sevenleri katıldı. Baba 
Hakan Aşık, oğulları Eymen 
ve Enes Aşık ile taziyeleri 
kabul ederken, cenaze 
namazı sonrasında Aşık'ın 
cenazesi Körez 
mahallesindeki aile 
mezarlığında toprağa verildi.

Em�r Berke AŞIK Uğurcan KORKMAZ

VAKFIKEBİR TORUL

SAĞLIKLI BİR YAŞAM İÇİN “HAFTADA
EN AZ İKİ KERE BALIK TÜKETELİM!”
Vakfıkebir İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü 21 Kasım Dünya Balıkçılık Günü nedeniyle Cumhuriyet İlkokulu 1. 2. ve 3. Sınıf öğrencilerine balık tüketiminin sağlığımız açısından önemi anlatıldı.

akfıkebir İlçe Tarım ve 

VOrman Müdürlüğü 21 
Kasım Dünya Balıkçılık 

Günü nedeniyle Vakfıkebir 
Cumhuriyet İlkokulu 1. 2. ve 3. 
Sınıf öğrencilerine su ürünleri 
hakkında bilgiler verilip, balık 
tüketiminin sağlığımız açısından 
önemi anlatıldı.
SAĞLIKLI BİR YAŞAM İÇİN 
“HAFTADA EN AZ İKİ KERE 
BALIK TÜKETELİM!”
Dünya Su Ürünleri Yetiştiricileri 
Birliği ve Balıkçılık Forumu 
tarafından Yeni Delhi'de 1997'de 
kabul edilen "21 Kasım Dünya 
Balıkçılık Günü" nedeniyle 
Vakfıkebir Tarım ve Orman 
Müdürlüğü tarafından etkinlik 
düzenlendi. Vakfıkebir 
Cumhuriyet İlkokulu 1. 2. ve 3. 
Sınıf öğrencilerine yönelik 
düzenlenen etkinlikte, Dünyada 
her geçen gün artan insan 

nüfusu ile birlikte gıda 
ihtiyacının da arttığı ve bu 
nedenle gıda ihtiyacının 
karşılanmasında en büyük 
potansiyel kaynak olarak 
görülen balığın daha fazla 
tüketilmesi gerektiğine dikkat 
çekti. İlçe Tarım ve Orman 
Müdürlüğü personeli Su Ürünleri 
Mühendisi Zahide Bulut; balıkta, 
başta Fosfor olmak üzere İyot, 
Demir ve Kalsiyum gibi 
madensel tuzlar ve A, D ve B12 
vitaminleri bulunmakta olduğunu 
ve bu nedenle de balığın 
sofralarımızda daha fazla yer 
alması gerektiği bilgilerini 
öğrencilere aktardı. Kişi başına 
düşen balık tüketiminde 
ülkemizin Avrupa ülkelerine göre 
çok geride olduğunu, bunun 
teşvik edilmesi için Bakanlığımız 
tarafından balık tüketimine 
büyük önem verildiğini belirten 

Bulut, günümüzde kamuoyunda 
yer alan uluslararası çevre 
konferanslarının başlıca 
gündem maddelerinden birinin 
denizler, iç sular, su 
kaynaklarının korunması ve 
sürdürülebilir kullanılması 
olduğunu belirtti. Su 
kaynaklarının ve su ürünlerinin 
korunması başta balıkçıların 
olmak üzere hepimizin 
toplumsal görevidir diyerek, 
balığın insan beslenmesindeki 
önemine de vurgu yaptı. 
"Doğayı koru ve sağlık için balık 
tüket" vurgusunun önemli 
olduğunu belirten Bulut,  
''Amacımız gelecek nesiller için 
sürdürülebilir balıkçılığın 
sağlanması ve insanlar için son 
derece sağlıklı besin kaynağı 
olan balığın daha fazla 
tüketilmesini sağlamak" diyerek 
öğrencilere bilgi aktardı.

VİNİL BASKIBAYRAK BASKIBROŞÜR

AFİŞLER SEÇİM KAĞITLARIBİLLBOARD



4 HABERBüyükliman
Postası

AKÇAABAT SAHİLİ YENİ GÖRÜNÜMÜYLE HİZMETE AÇILDI
Akçaabat Belediyesi tarafından etap etap yenilenen Sahil Park, yeni görünümüyle hizmete açıldı.

05.12.2023

kçaabat Sahil Park'ın 

Aresmi açılış töreni yapıldı. 
Törene; AK Parti Genel 

Başkan Yardımcısı ve Trabzon 
Milletvekili Mustafa Şen, , 
Trabzon Büyükşehir Belediyesi 
Genel Sekreteri Gürkan Üçüncü, 
Akçaabat Kaymakamı Ramazan 
Kurtyemez, Akçaabat Belediye 
Başkanı Osman Nuri Ekim, 
Siyasi Partilerin il ve ilçe 
başkanları ile teşkilat 
mensupları, Sivil Toplum 
Kuruluşlarının Temsilcileri, 
Akçaabat Protokolü, Mahalle 
Muhtarları, il ve ilçe basın 
mensupları ve vatandaşlar 
katıldı.
İHTİŞAMLI AÇILIŞ TÖRENİ
Akçaabat Sahil Parkın açılış 
töreninde konuşma yapan 
Akçaabat Belediye Başkanı, 
“Akçaabat'ımızın simgesi haline 
gelen Sahil Parkımızın 
Yenilenen görüntüsü vesilesiyle 
düzenlemiş olduğumuz açılış 
törenine, Kültür Sanat ve Turizm 
Şehri Akçaabat'ımıza hepiniz 
hoş geldiniz sefalar getirdiniz. 
Hepinizin malumu Akçaabat 
Sahilimiz, Karadeniz bölgesinde 
ilk olma özelliğine sahiptir. 
Bundan yaklaşık 25 yıl önce, 
Akçaabatlı hemşerilerimizin 
hizmetine sunulan sahilimiz, 
yapıldığı dönemde bölgemizdeki 
çevre il ve ilçelere de örnek 
teşkil etmiştir. Uzun yıllar 
boyunca hem yerli hem de 
yabancı binlerce turisti 
ağırlayan, Akçaabat halkının ve 
bölge insanının denizle buluşma 
ve nefes alma yeri konumunda 
olan Akçaabat sahilimiz için 
bugün gelinen noktada 
yenilenme ihtiyacı hasıl olmuştu. 
Biz de yapmış olduğumuz proje 
neticesinde ve Çevre Şehircilik 
Bakanlığımızın desteğiyle 
Akçaabat Sahil Parkımızı 
yenileyerek, yeni görünümüyle 
halkımızın hizmetine sunduk. 
Buradaki yenileme 
çalışmalarımızın ana unsurunu 
Akçaabat'ımıza daha nitelikli, 
fonksiyonel bir park 
kazandırmak ve en önemlisi 
parkımızın 4 mevsim 12 ay 

kullanımını sağlamak 
oluşturuyordu. Akçaabat 
Belediyesi olarak Sahil Parkımızı 
etap etap yenileyerek daha 
modern ve fonksiyonel hale 
getirdik. Sahil Park Yenileme 
Çalışmamızın kapsamında 
sahilimizde neler yaptık?Bu 
alanda öncelikle altyapı 
sistemleri modernize ettik. 
Yağmur suyu ve sulama hattı 
yenilenerek devreye alındı. 
Kanalizasyon hattı yenilendi. 
Aydınlatma elemanları 
modernize edilerek elektrik alt 
yapısı yenilendi. Sahilin dört 
mevsim canlı kalmasına büyük 
katkı sağlayacak doğalgaz hattı 
yapıldı. Güvenlik kamera 
sistemleri yerleştirildi. Sert 
zeminlerde iyileştirmeler yapıldı. 
Sahil kısmında butik sanatsal 
etkinliklerin yapılabileceği amfi 
tiyatro alanını yeniden 
düzenledik. Akçaabat sahilinde 
uzun yıllardır ihtiyaç olan ve 
sorun teşkil eden tuvalet, mescit 
ve şadırvan sorununu, sahilimize 
konuşlandırdığımız modern bir 
yapıyla ortadan kaldırdık. 
Herkesin uğrak noktası olan 
Akçaabat Sahilinde havuzlar 
alanına 'Kuru Havuz' yaparak bu 
alanı büyük bir meydan olarak 
ilçemize kazandırdık. 
Çocuklarımız için 2 adet oyun 
parkımızı hizmete aldık. Kent 
mobilyalarının sayısını arttırmak 
suretiyle yeniledik. 
Yeşillendirme, çiçeklendirme ve 
peyzaj çalışmaları tamamlandı. 
Deniz tarafında seyir terasları 
oluşturuldu. Olta balıkçıları için 
balık tutma alanları oluşturuldu. 
Sahil boyunca bisiklet ve 
yürüyüş yolları oluşturduk. Spor 
ve egzersiz yapmak isteyenler 
için spor aletlerinin yer aldığı bir 
spor alanı hayata geçirdik. Sahil 
kısmında seyir terasları ve 
oturma alanları oluşturuldu. 
Otopark alanlarında 
düzenlemeler yapılarak 
parklanma kapasitesi arttırıldı. El 
emeği göz nuru yöresel ürünlerin 
satıldığı bir sanat sokağı 
sahilimizde hayata geçirdik. 
Kafeteryalar modernize edilerek 

yeni görümüne kavuşturuldu. 
Akçaabat Sahilimizin 1. ve 2. 
etap yenileme çalışmalarında 
yaptığımız çalışmaları başlıklar 
halinde sizlerle paylaşmaya 
çalıştım.
Bütünsel anlamda bakılınca 
büyük bir çalışmayla devasa bir 
projeyi bugün burada sizlerle 
sunmanın büyük mutluluğunu 
yaşıyorum. Akçaabat'ımıza, siz 
değerli hemşehrilerime hayırlı 
uğurlu olsun. Sahil Parkımızın 
yenilenmesinin yanında ilçemize 
kazandırdığımız ve yapımı 
devam eden çalışmaları 
başlıklar halinde sizlerle 
paylaşmak istiyorum. Akçaabat 
çarşı bölgesindeki sokak 
sağlıklaştırma çalışmamızı 
tamamlayarak çarşı bölgesini 
açık AVM olarak şehir turizme 
kazandırdık. Ortamahallemizin 
içerisinde bulunan tarihi 
yapıların restorasyonunu 
gerçekleştirdik. Ortamahalle 
Müzesi'nin restorasyonunu 
tamamlayarak açılışını 
gerçekleştirdik. Akçakale 
Kalesi'nin restorasyon 
hazırlığının tamamlanması için 
kazı çalışmalarını 
nihayetlendirdik. Eski tekel 
binamızı 5 yıldızlı otel olarak 
turizme kazandırdık. Akçaabat 
Millet Bahçemizi halkımızın 
hizmetine sunduk. Hayırsever iş 
insanımızın desteğiyle Söğütlü 
Sahilimizde Spor Lisesinin 
inşaatını tamamlayarak eğitime 
kazandırdık. AKÇAHASAT 
Tesisimizi tamamlayarak açılışa 
hazır hale getirdik. Bitki Üretim 
Seralarımızın kurulumunu 
tamamlayarak çiftçimize ücretsiz 
fide desteği sağlıyoruz. Fatih 
Parkının yenileme çalışmasını 
tamamlayarak halkımızın 
hizmetine sunduk. Atatürk 
Bulvarı'ndaki düzenleme 
çalışmamızı tamamladık. 
Hamam Deresi Çevresi 
Düzenleme Çalışmasını 
tamamladık. Yıldızlı 
Mahallemizin üst kısmında Özel 
Gereksinimli Bireyler için Eğitim 
Merkezinin yapımını 
tamamladık. Mersin 

Mahallemizde 'Toprak Ana Köy 
Yaşam Merkezi'nin inşaatını 
tamamladık. Eski Belediye 
Binamızın üst kısmını Spor 
Eğitim Merkezi olarak 
düzenleyip hizmete sunduk. 
Söğütlü Mahallemizde Kültür 
Merkezi İnşaatımızda çalışmalar 
devam ediyor. Yaylacık Sahilinde 
Yarı Olimpik Kapalı Yüzme 
Havuzumuzun inşaat çalışmaları 
devam ediyor. Söğütlü sahilinde 
iki adet sentetik sahanın yapım 
çalışmaları devam ediyor. Şehrin 
içerisindeki küçük sanayilerin bir 
arada toplanacağı 'Küçük Sanayi 
Sitesi' için kamulaştırma 
süreçleri devam 
ediyor.Büyükşehir Belediyemizle 
birlikte Dürbinar-Yıldızlı 
Kesintisiz Bisiklet ve Yürüyüş 
Yolu düzenleme çalışmamız 
devam ediyor.Büyükşehir 
Belediye Başkanlığımızla birlikte 
Akçaabat Kapalı otopark ve 
Pazar Yeri Düzenleme 
Çalışmalarımız devam 
ediyor.Akçaabat'ımızı her geçen 
gün daha ileriye taşımak için 
durmadan çalışıyoruz. İmza 
attığımız projelerimizin tamamını 
gelecek nesilleri düşünerek 
hayata geçiriyoruz; sürdürülebilir 
olmasına dikkat ediyoruz. 
Akçaabat'ımızı kalkındıracak, 
değerine değer katacak işler 
yapmaya devam edeceğiz. Biz, 
Akçaabat'ımıza ve 
Akçaabatlılarımıza söz verdik, 
güzel projeler yaptık; yapmaya 
devam edeceğiz. İlçemize 
kazandırdığımız tüm 
yatırımlarımızda bizlerden 
desteğini esirgemeyen başta  
Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan olmak üzere,  
AK Parti Genel Başkan 
Yardımcımız Mustafa Şen'e, 
Bakanlarımıza, önceki dönem 
bakanlarımıza, 
Milletvekillerimize, Önceki 
dönem milletvekillerimize, 
Valimize, önceki dönem 
Valimize, Trabzon Büyükşehir 
Belediye Başkanımıza, İl ve İlçe 
Başkanlarımıza, hayırsever iş 
insanlarımıza ve destek olan 
herkese ilçem ve şahsım adına 

teşekkür ediyor; şükranlarımı 
sunuyorum. Ayrıca bugün 
yenilenen yüzüyle açılışını 
yaptığımız sahili yıllar önce inşa 
eden ve ilçemize büyük katkıları 
olan, 25 yıl Akçaabat'ımızda 
Belediye Başkanlığı görevini 
layıkıyla yürüten Şefik Türkmen 
Başkanımıza da huzurlarınızda 
bir kez daha şükranlarımı 
sunuyorum.” Dedi.
AKÇAABAT SAHİL PARKIMIZ, 
İLİMİZE, İLÇEMİZE VE 
BÖLGEMİZE HAYIRLI 
UĞURLU OLSUN
Açılış töreninde duygu ve 
düşüncelerini dile getiren 
Trabzon Büyükşehir Belediyesi 
Genel Sekreteri Gürkan Üçüncü, 
Akçaabat'tın evladı olduğunu ve 
Akçaabat'ta yapılan her işi 
yakından takip ettiğini dile 
getirerek “Güzel ilçemiz 
Akçaabat'ımız, Trabzon'un en 
büyük ikinci ilçesidir. Burada gün 
be gün güzelliğine güzellik 
katacak işler yapılmaktadır. 
Açılış törenini gerçekleştirdiğimiz 
Akçaabat Sahil Parkımız, 
yenilenen siluetiyle 
hemşehrilerimizin hizmetine 
sunuldu. Daha modern ve 
fonksiyonel hale gelen sahil 
parkımız yediden yetmişe tüm 
vatandaşlarımızın beğeneceği 
ve verimli zaman geçirebileceği 
bir alan oldu. Akçaabat'ın 
gelişimine katkı sağlayacak 
daha çok çalışmalara Trabzon 
Büyükşehir Belediyemiz, 
Akçaabat Belediyemiz, paydaş 
kurum ve kuruluşlarımızla ve siz 
değerli hemşehrilerimizle birlikte 
imza atacağız. Akçaabat Sahil 
Parkımız, ilimize, ilçemize ve 
bölgemize hayırlı uğurlu olsun.” 
İfadelerini kullandı.
EMEĞİ GEÇEN HERKESE 
TEŞEKKÜR EDİYORUM
Akçaabat Sahil Parkın açılış 
programında konuşan AK Parti 
genel Başkan Yardımcısı ve 
Trabzon Milletvekili Mustafa Şen 
ise “Öncelikle Akçaabat'ımıza 
yaraşır bir sahil parkı 
hemşehrilerimizin hizmetine 
sunmaktan memnuniyet 
duyuyoruz. Hem Sahil Parkın 

hem de Akçaabat için yapılan 
diğer güzel işlerin şehre 
kazandırılmasında emek 
harcayan Akçaabat Belediye 
Başkanımıza, ekibine, önceki 
dönem Belediye Başkanımıza, 
tüm bu çalışmaları siyasi olarak 
destekleyip bugüne kadar 
getiren siyasi teşkilatlarımıza ve 
emeği geçen herkese teşekkür 
ediyorum. Parklar, şehirde 
yaşayan insanların binalar 
arasına sıkışıp kaldığını 
hissetmesinin önüne geçer. 
Hayatın monotonluğundan ve 
stresinden kurtulmak için en 
etkili yol, her zaman için kendini 
doğanın kollarına bırakmaktır. 
Akçaabat Sahil Parkımız da 
yeşille mavinin; insanla denizin 
buluşma noktasıdır. 
Akçaabatlıların daha kaliteli, 
daha güzel daha estetik bir 
parka kavuşması önemliydi; o da 
bugüne kısmet oldu. En önemli 
husus sahildeki bir şehrin sahille 
buluşmasıdır. Bu parklarla 
birlikte hemşehrilerimiz sahille 
kucaklaşmış oluyor. Kadim şehir 
Akçaabat'ımız şehir kültürünü 
oluşturma yolunda ilerleyen 
şehir kimliği, şehir ruhunu özüne 
yansıtan ve şehirli davranış 
biçimini benimsemiş bir ilçedir. 
Akçaabat dört bin yıllık bir 
yerleşimdir; bir şehirdir. 
Dolayısıyla Akçaabat'ımıza 
yakışan parklar, çalışmalar ve 
işler yapacağız. İnşallah hep 
birlikte el ele Akçaabat'ın şehir 
kültürünü ve şehirli davranışını 
ihya edeceğiz; şehrimizi 
kalkındırıp taçlandıracağız. 
Akçaabat Sahil Parkımız, 
Akçaabat'ımıza ve Akçaabatlı 
hemşehrilerimize hayırlı uğurlu 
olsun.” Şeklinde konuştu.
Protokol konuşmalarının 
ardından Akçaabat belediyesi 
kız ve erkek Halk Oyunları 
Folklor Ekipleri, horon gösterisi 
sundular. Gösterinin ardından 
katılımcılarla birlikte açılış 
kurdelesi kesildi. Ardından 
protokol üyeleri sahilde yapılan 
spor etkinliklerine katıldılar ve 
yenilenen Akçaabat Sahil 
Parkı'nı gezdiler.

DOKA'NIN 160. YÖNETİM KURULU TOPLANTISI GİRESUN'DA YAPILDI
Doğu Karadeniz Kalkınma Ajansı (DOKA) 160'ıncı Yönetim Kurulu Toplantısı Giresun'un Piraziz ilçesinde gerçekleştirildi. Toplantıya Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Erkut Çelebi de katıldı.

OKA Dönem Başkanı 

Dve Giresun Valisi 
Mehmet Fatih 

Serdengeçti başkanlığında 
düzenlenen DOKA 160'ıncı 
Yönetim Kurulu Toplantısına 
Trabzon Valisi Aziz Yıldırım, 
Gümüşhane Valisi Alper 
Tanrısever, Ordu Valisi 
Muammer Erol, Rize Valisi 
İhsan Selim Baydaş, Artvin 
Valisi Cengiz Ünsal, DOKA 
Genel Sekreteri Kemal 
Akpınar, Ordu Büyükşehir 
Belediye Başkanı Mehmet 
Hilmi Güler, Giresun 

Belediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu, Rize Belediye 
Başkanı Rahmi Metin, 
Trabzon Ticaret ve Sanayi 
Odası Başkanı Erkut Çelebi, 
Ordu Ticaret ve Sanayi 
Odası Başkanı Levent 
Karlıbel, Giresun Ticaret ve 
Sanayi Odası Başkanı 
Hasan Çakırmelikoğlu, 
Gümüşhane İl Genel Meclisi 
Başkanı Mehmet Emin 
Erdoğdu, Artvin İl Genel 
Meclis Başkanı Furkan 
Çakmak, Giresun İl Genel 
Meclisi Başkanı Ahmet Şahin 

ve Rize İl Genel Meclisi 
Başkanı Sabit Karafazlı ile 
diğer ilgililer katıldı.
DOKA Dönem Başkanı ve 
Giresun Valisi Mehmet Fatih 
Serdengeçti, toplantının 
açılışında yaptığı 
konuşmada, "Doğu 
Karadeniz Kalkınma 
Ajansı'nın 160. Yönetim 
Kurulu toplantısında 
Ajansımızın geçmiş dönem 
faaliyetleri ve tamamlanan 
sonuç odaklı programları 
hakkında bilgi 
paylaşılacaktır. Bunun 

yanında; önümüzdeki beş 
yıllık dönemde illerimizde 
yürütülecek kalkınma 
faaliyetlerine temel teşkil 
edecek politika belgesi olan 
2024-2028 Doğu Karadeniz 
Bölge Planı görüşülecektir. 
Ayrıca Ajansımızın gelecek 
üç yılında uygulanması 
planlanan faaliyetleri içeren 
Sonuç Odaklı Program 
önerileri değerlendirilecektir. 
Ayrıca Ajansın cari döneme 
ait hukuki, idari ve mali 
işlerine yönelik hususları 
görüşülecektir" dedi.
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BAŞKAN ZORLUOĞLU'NDAN ARAMA
KURTARMA EKİPLERİNE TEŞEKKÜR
Trabzon'un Beşikdüzü ilçesinde 27 Kasım Pazartesi günü meydana gelen fırtınada
dalgalara kapılarak kaybolan iki öğrencinin cansız bedenlerine ulaşıldı. Trabzon
Valisi Aziz Yıldırım ve Büyükşehir Belediye Başkan Vekili Atilla Ataman, hemen
her gün bölgeye giderek, arama kurtarma çalışmalarını yakından takip etti. 

rabzon'un Beşikdüzü İlçesi 

TCumhuriyet Mahallesi 
sahilindeki deniz fenerinin 

bulunduğu alanda, fırtına 
sebebiyle yükselen dalgalara 
kapılarak kaybolan Beşikdüzü 
Borsa İstanbul Fen Lisesi 
öğrencileri Uğurcan Korkmaz 
(15) ile Emir Berke Aşık'ın (16) 
cansız bedenleri arama 
çalışmalarının yürütüldüğü 5. 
günde, yaklaşık 8 metre 
derinlikte birbirlerine 100 metre 
mesafede bulundu. Gençlerin 
cansız bedenleri, Trabzon 
Büyükşehir Belediyesi İtfaiye 
Dairesi Başkanlığına bağlı Su 
Altı Arama ve Kurtarma ekibinde 
görevli Dalış Amiri ve Dalgıç 
Erhan Saraç, Dalgıçlar 
Muharrem Çebi, Habib Durmuş 
ve Ramazan Baki tarafından 
bulundu. 
ÜSTÜN GAYRET 
GÖSTERDİLER 
Programı nedeniyle şehir dışında 
olan Büyükşehir Belediye 
Başkanı Murat Zorluoğlu, 

Başkan Vekili Atilla Ataman'dan 
çalışmalarla ilgili anbean bilgi 
aldı. Pırıl pırıl iki gencin 
hayatlarını kaybetmelerinin 
üzüntüsünü yaşadığını belirten 
Başkan Zorluoğlu, “Gençlerimize 
Allah'tan rahmet; ailelerine ve 
sevdiklerine sabır diliyorum. 
Allah kimseye evlat acısı 
yaşatmasın. Öte yandan 5 gün 
boyunca arama kurtarma 
faaliyetlerini koordinasyon içinde 
yürüten ve gençlerin bulunması 
için üstün gayret gösteren 
Trabzon Büyükşehir Belediyesi 
İtfaiye Dairesi Başkanlığı Sualtı 
Arama Kurtarma ekiplerimiz ile 
birlikte Trabzon AFAD, Erzurum 
AFAD, Sahil Güvenlik 
Komutanlığı, Deniz Polisi, 
Beşikdüzü Emniyet Müdürlüğü, 
JAK, Aile ve Sosyal Hizmetler 
Müdürlügü, Kızılay, UMKE, MEB 
AKUB, SÜR-AK ve ANDA 
ekiplerine yürekten teşekkür 
ediyorum” dedi. 
7/24 ESASIYLA GÖREV 
YAPIYORLAR

Yaklaşık 4 yıl önce başladıkları 
İtfaiye Dairesi Başkanlığının 
teşkilat yapısını güçlendirme 
çalışmalarına her geçen gün 
devam ettiklerini de vurgulayan 
Başkan Zorluoğlu, “Bu 
kapsamda İtfaiye Dairesi 
Başkanlığımıza bağlı Arama 
Kurtarma Şube Müdürlüğü 
bünyesinde 2020 yılında 'Su Altı 
ve Su Üstü Arama Kurtarma 
Birimi' kurduk. Jandarma Özel 
Harekat Komutanlığına bağlı 
Arama ve Kurtarma Birlik 
Komutanlığında zorlu şartlarda 
kurbağa adam ve arama 
kurtarma konusunda çeşitli 
eğitimlere tabi katılan ve 
eğitimlerde üstün başarı 
gösteren ekibimiz geçen sürede 
7/24 esasıyla çok sayıda önemli 
müdahalede bulunmuştur. 
Ekiplerimizi yürekten teşekkür 
ediyor, zorlu kış şartlarında tüm 
hemşehrilerimizin ve 
gençlerimizin dikkatli olmasını 
istirham ediyorum” ifadelerini 
kullandı.

rabzon Büyükşehir 

TBelediye Meclisi kasım ayı 
toplantıları devam ediyor. 

Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu, salonda 
bulunan Meclis üyeleri, ilçe 
belediye başkanları, Büyükşehir 
Belediyesi ve TİSKİ Genel 
Müdürlüğünün üst yöneticileri ve 
basın mensuplarını 
selamlayarak Meclis 
toplantısının açılışını yaptı.
“SAYIN 
CUMHURBAŞKANIMIZA 
ŞÜKRANLARIMI 
SUNUYORUM”
Toplantının başında Trabzon 
Raylı Sistem Projesi ile ilgili 
Büyükşehir Belediyesi ve 
Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı 
arasında iş birliği protokolü 
imzalanması için Büyükşehir 
Belediye Başkanı Murat 
Zorluoğlu'na yetki verilmesine 
ilişkin gündem dışı madde 
görüşüldü. Konuyla ilgili Meclis 
üyelerini bilgilendiren Başkan 
Zorluoğlu, “17 Ekim 2023 
tarihinde Resmi Gazete'de Sayın 
Cumhurbaşkanımızın imzasıyla 
yayımlanan karar kapsamında 
Trabzon Hafif Raylı Sistem işi 
Ulaştırma Ve Altyapı Bakanlığı 
uhdesine alınmıştır. Bu çok 
önemli stratejik kararı şehrimiz 
için alan değerli 
Cumhurbaşkanımıza ve kıymetli 
hemşehrimiz Ulaştırma ve 
Altyapı Bakanımız Abdulkadir 
Uraloğlu Bey'e tekrar şahsım ve 
şehrim adına şükranlarımızı arz 
ediyorum. Uzun yıllardır 
şehrimizde konuşulan, beklenti 
haline gelen şehrimiz için çok 
önemli bir ihtiyacı giderecek olan 
hafif raylı sistem projesinin şimdi 
hayata geçirilmesi için gerekli 
adımları bir bir atıyoruz. Bu 
kapsamda Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanlığımıza bağlı Altyapı 
Yatırımları Genel Müdürlüğüyle 
Büyükşehir Belediyemiz 
arasında bir protokol 
imzalanacak. Ve bu protokol 
kapsamında bu işin yapılması 
büyükşehir ve bakanlığın 
sorumlulukları protokol 
çerçevesinde belirlenecek. 
Akabinde devlet yatırım 
programına alınarak inşallah 
yapımına da süratle başlanmış 
olacak. Şehrimizi bu manada 
çok beklenen özel projeyle 
buluşturmuş olacağız. Bunun da 
arkasında her zaman olduğu gibi 
Trabzon Büyükşehir Belediye 
Meclisi olacak. Hepimizin ortak 
başarısı olacak. Şimdiden 
şehrimize hayırlı uğurlu olsun” 
dedi.
“GÜNDEM MADDELERİ 
GÖRÜŞÜLDÜ”
Ardından gündem maddelerinin 
müzakeresine geçildi. Meclis 
toplantısında, İmar ve 
Bayındırlık Komisyonu'ndan 
gelen 6, Plan ve Bütçe 
Komisyonu'ndan gelen 3 madde 
müzakere edildi. 2024 Yılı 
Performans Programı, 2024 Yılı 
İlçe Belediye Bütçeleri ve 2024 
Yılı Bütçe Tasarısı ile ilgili Plan 

Bütçe Komisyonu Başkanı 
tarafından Meclis üyelerine 
sunum yapıldı.
“PERFORMANS PROGRAMI 
ONAYLANDI”
Büyükşehir Belediye Meclisi'nin 
11'inci oturumunda 2024 Yılı 
Performans Programı görüşüldü. 
Müzakerelerin ardından Başkan 
Zorluoğlu tarafından meclis 
üyelerinin onayına sunulan 2024 
Yılı Performans Programı, oy 
birliğiyle kabul edildi.
“TÜRKİYE AK PARTİ İLE 
SOSYAL BELEDİYECİLİKLE 
TANIŞTI”
Ardından Büyükşehir Belediyesi 
2024 Yılı Bütçe Tasarısı 
müzakere edildi. Başkan 
Zorluoğlu Bütçe ile ilgili meclis 
üyelerine söz verdi. CHP Grup 
Başkan Vekilinin sosyal 
yardımlara ilişkin, “Belediyeden 
sosyal yardım alan hanelerde 
2024 yılında 1.5 kat bir artış 
sağlanmış. Belediyeler tabii ki 
yardım yapacaktır ama daha 
ziyade belediyeler bir yardım 
kurumu değildir. Belediyeler bir 
hizmet kurumudur, yatırım 
kurumudur” şeklindeki 
ifadelerine cevap veren Başkan 
Zorluoğlu, “Belediyeler bir 
taraftan hizmet kuruluşlarıdır, bir 
taraftan da sosyal belediyecilik 
yapan kuruluşlardır. Türkiye, AK 
Parti belediyeciliği sayesinde 
sosyal belediyeciliği öğrenmiş 
onla tanışmıştır. Trabzon'da 
2019 yılında göreve 
başladığımda sosyal yardım 
ödeneğinin toplam ödenek 
içerisindeki yüzdesinin yeterli 
olmadığını gördüm. Trabzon gibi 
800 bin nüfuslu bir şehrin sosyal 
yardım bütçesi, Büyükşehir 
Belediyesi bütçesi ile mütenasip 
değildi. Bunu 4 sene boyunca 
sürekli artırma şeklinde bir 
strateji izledik. Bugün geldiğimiz 
noktada daha fazla insanımıza 
daha fazla sosyal destek verir 
duruma geldik. Bu destekleri 
verirken de kimsenin hangi 
partiye ne şekilde oy verdiğine 
asla bakmadık. İster oy versin 
ister vermesin, şartları tutan, 
sosyal yardım almaya hak 
kazanan her vatandaşımıza bu 
yardımı ulaştırmaya özel gayret 
gösterdik. Yaptığımız tüm 
yardımlar, Trabzon kart dâhil 
tamamı şeffaf şekilde ortadadır. 
Denetlenebilir. Sosyal yardımları 
da hiçbir zaman siyasi oy 
beklentisi ile yapmadık, 
yapmayacağız” dedi.  
“YÜRÜTÜLEN ÇALIŞMALAR 
TAKDİRE ŞAYAN”
Borçlanma ile ilgili soruya da 
cevap veren Başkan Zorluoğlu, 
“30 Büyükşehir belediyesinin 
tamamına bakıldığında 
bütçelerinde borçlanma vardır. 
Büyükşehir belediyesi bu sene 
de Türkiye'de borç stoku 
anlamında en az borç stoku olan 
büyükşehir belediyelerinden bir 
tanesidir. Bunu rahatlıkla 
söyleyebiliriz. Biz yatırımlarımıza 
2024 yılında da devam 
edeceğiz. 2024 yılında mesela 

Akçaabat'ta Söğütlü Yıldızlı sahil 
alanında düzenleme yapacağız. 
Boztepe alanının düzenlenmesi 
2024 yılı yatırım programında 
gerçekleşecek. Yine Beşirli 
dolgu alanı, batıdaki bölümden 
başlamak üzere 2024 yılında 
yapacağımız önemli 
yatırımlardan bir tanesidir. 
Vakfıkebir'de bir önemli pazar 
yeri otopark düzenleme 
çalışmamız var. Birçok ilçemizde 
daha programlarımız var. 2024 
aynı zamanda seçim yılıdır. Ona 
göre de bir bütçe hazırladık. Bu 
bütçe yıl içerisinde ilave kaynak 
bulunursa artırılabilir. Şunu da 
unutmamak gerekir ki 2023 yılı 
ülke olarak gerçekten çok zor bir 
yıldı. Hepimizi derinden sarsan 
deprem yaşadık. 11 ilimiz 
maalesef yerle yeksan oldu. 
Devletin bütün imkânları bu 
bölgelere gitti. Büyükşehir 
belediyelerinin kaynakları da 
azaldı. Bütçe gerçekleşmeleri de 
düşük oldu. Temel sebeplerinden 
bir tanesi de budur. 2023'te 
yaşanan felakete rağmen bu 
yatırımları Trabzon'da 
Büyükşehir Belediyesi olarak 
gerçekleştirmek de önemli bir 
başarıdır. Zor bir yılı geride 
bıraktık ama gerek Büyükşehir 
gerek ilçe belediyelerimizin 
hizmet alanında performansını 
takdire şayan olarak görüyorum. 
İnşallah 2024 yılı akabinde 
2025-2026 ekonomik anlamda 
belediyelerin çok daha 
rahatlamış yıllar olacak” 
ifadelerini kullandı.  
“BÜYÜKŞEHİR VE 18 İLÇENİN 
GİDER BÜTÇESİ”
Büyükşehir Belediyesi ve ilçe 
belediyelerinin onaylanan 2024 
Mali Yılı gider bütçeleri şu 
şekilde;
Büyükşehir Belediyesi: 7 milyar 
327 milyon 9 bin TL
Akçaabat Belediyesi: 480 milyon 
TL
Araklı Belediyesi: 185 milyon TL
Arsin Belediyesi: 232 milyon 495 
bin TL
Beşikdüzü Belediyesi: 75 milyon 
109 bin 930 TL
Çarşıbaşı Belediyesi: 100 milyon 
500 bin TL
Çaykara Belediyesi: 89 milyon 
300 bin TL
Dernekpazarı Belediyesi: 20 
milyon TL
Düzköy Belediyesi: 55 milyon 
500 bin TL
Hayrat Belediyesi: 43 milyon TL
Köprübaşı Belediyesi: 41 milyon 
TL
Maçka Belediyesi: 185 milyon TL
Of Belediyesi: 176 milyon 166 
bin TL
Ortahisar Belediyesi: 1 milyar 
615 milyon TL
Sürmene Belediyesi: 90 milyon 
TL
Şalpazarı Belediyesi: 90 milyon 
TL
Tonya Belediyesi: 71 milyon 450 
bin TL
Vakfıkebir Belediyesi: 115 milyon 
TL
Yomra Belediyesi: 300 milyon TL

Büyükliman
Postası

2024 YILI BÜTÇE TASARISI VE
PERFORMANS PROGRAMI KABUL EDİLDİ
Büyükşehir Belediye Meclisi kasım ayı toplantılarının 11'inci oturumu, Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu
başkanlığında gerçekleştirildi. Toplantıda Büyükşehir Belediyesinin 2024 Yılı Performans Programı ve Bütçe Tasarısı kabul edildi.

05.12.2023

İKİ ÖĞRENCİMİZİN DE CANSIZ
BEDENLERİ BULUNDU
Beşikdüzü ilçesinde, 27 Kasım Pazartesi günü meydana gelen fırtınada dalgalara
kapılarak kaybolan iki öğrencimizin de cansız bedenlerine 5. günde ulaşıldı.

B
eşikdüzü İlçesi 
Cumhuriyet Mahallesi 
sahilindeki deniz fenerinin 

bulunduğu alanda, fırtına 
sebebiyle yükselen dalgalara 
kapılarak kaybolan Beşikdüzü 
Fen Lisesi öğrencileri Uğurcan 
Korkmaz (15) ile Emir Berke 
Aşık'ın (16) cansız bedenleri 
arama çalışmalarının 
yürütüldüğü beşinci günde 
bulundu.
Aramaların beşinci günündeki 
çalışmalarda önce, Gümüşhane 
Torul ilçe nüfusuna kayıtlı 
Uğurcan Korkmaz'ın cansız 
bedeni bulundu. Trabzon 
Büyükşehir Belediyesi İtfaiye 
Daire Başkanlığı ekiplerince 
denizden çıkartılan cenaze, 
Vakfıkebir Devlet Hastanesi 
morguna götürüldü. Aramaları 
sürdüren ekipler, bir süre sonra 

da,  Vakfıkebir İlçesi Körez 
Mahallesi nüfusuna kayıtlı Emir 
Berke Aşık'ın cansız bedenine 
ulaştı. Emir Berke Aşık'ın 
cenazesi de, Vakfıkebir Devlet 
Hastanesi morguna götürüldü.
"AİLELERİN ACILARINI 
PAYLAŞIYORUZ"
Beşikdüzü Limanı'na gelen 
Trabzon Valisi Aziz Yıldırım, 
öğrencilerin hayatlarını 
kaybetmesinden dolayı büyük 
üzüntü yaşadıklarını söyledi. 
Devletin hiçbir imkanı ortaya 
koymaktan çekinmediğini 
belirten Yıldırım, "Devletimiz her 
şeyi ile buradaydı. Belediye, 
AFAD, Sahil Güvenlik, emniyet 
burada. AFAD'ın değişik illerden 
gelen ekipleri burada. 
Ekipmanlar, helikopterler, su altı 
sonar cihazları burada. Bugün 
balıkçı kardeşlerimiz arama 

kurtarma çalışmalarına katıldılar. 
Hepsinden Allah razı olsun." 
dedi. Vali Yıldırım ayrıca; 
"Gereken bütün işlemler 
yapılıyor. Adli ve idari çalışmalar, 
soruşturmalar bu arada 
yapılacak, yapılıyor da. Olayın 
olduğu günden itibaren başlandı. 
Savcılarımız ve Milli Eğitim 
Bakanlığı müfettişlerimiz, bir 
taraftan zaten burada, 
kaymakamlığımız işin 
başındaydı. Biz her zaman takip 
ettik, hep beraber buradayız." 
ifadelerini kullandı. Öğrencilerin 
ikisinin cenazesinin de 5. Günde 
bulunduğunu yineleyen Vali 
Yıldırım; "Bir taraftan 
bulunduğuna seviniyoruz ama 
tabii ki üzüntümüz büyük. 
Ailelerin acılarını paylaşıyoruz. 
Rabbim onlara hayırlı sabırlar 
ihsân eylesin. Milli Eğitim 
camiamızın, ailelerimizin başı 
sağ olsun. Onlar bizim 
evlatlarımızdı, hepimizin başı 
sağ olsun. Allah mekânlarını 
cennet eylesin. Onlar 
inanıyorum ki şehit 
hükmündedirler. Öyle düşünelim, 
dini açıdan onu söylüyoruz tabii 
ki. Allah'ın dediği olur. Ailelerine 
tekrar sabırlar diliyorum" 
sözlerine yer verdi. Yıldırım, 
çalışmalara katılan, gayret sarf 
eden ekiplere ve herkese ayrıca 
teşekkür etti.
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TRABZONSPOR 0-1 KAYSERİSPOR
Trabzonspor, Süper Lig'in 14. haftasında kendi sahasında ağırladığı Kayserispor'a 1-0 mağlup oldu. Sarı-kırmızılı takımın golünü Stephane Bahoken kaydetti.

rendyol Süper Lig'in 14. 

Thaftasında Trabzonspor, 
sahasında Kayserispor ile 

karşılaştı. Papara Park'ta 
oynanan maçı Kayserispor 1-0 
kazandı. Konuk ekibin golü 88. 
dakikada Bahoken ile geldi.
6 MAÇTA İLK MAĞLUBİYET
Abdullah Avcı'nın gelişiyle belli 
bir ivme yakalayan bordo-mavili 
takım, deneyimli teknik 

direktörle çıktığı 6 maçta ilk 
mağlubiyetini aldı. Trabzonspor, 
söz konusu maçlarda 3 
galibiyet alırken, 2 kez de 
sahadan beraberlikle ayrılmıştı. 
Bordo-mavili takım önceki hafta 
da Sivasspor ile 3-3 berabere 
kalmıştı. Kayserispor'da 
Gaziantep FK maçıyla takımın 
başına geçen Recep Uçar, sarı-
kırmızılı ekiple 10 maça çıktı. 

Deneyimli çalıştırıcı, söz 
konusu maçlarda 6 galibiyet, 2 
beraerlik ve 2 mağlubiyet aldı. 
Bu sonuçla Kayserispor puanını 
26'ya yükseltti. Trabzonspor ise 
23 puanda kaldı. Ligin bir 
sonraki haftasında 
Trabzonspor, Gaziantep FK 
deplasmanına gidecek. 
Kayserispor ise Pendikspor'u 
ağırlayacak.

0-1

BAKAN KACIR'DAN SPORDA PERFORMANS
ÖLÇÜM VE YETENEK SEÇİM MERKEZİ'NE TAM NOT
Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mehmet Fatih Kacır, Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu tarafından Türkiye'de 2.'si Trabzon'da hayata geçirilen 'Sporda Performans
Ölçüm ve Yetenek Seçim Merkezi'ni ziyaret etti. Performans ölçüm odalarını tek tek gezen Bakan Kacır, her şeyin düşünüldüğü tesis için Başkan Zorluoğlu'na teşekkür etti.

Ö
zdemir Bayraktar Bilim 
Merkezi'nin açılışı için 
Trabzon'a gelen Sanayi 

ve Teknoloji Bakanı Mehmet 
Fatih Kacır, Büyükşehir 
Belediye Başkanı Murat 
Zorluoğlu'nun Trabzon'a 
kazandırdığı ilkler arasında yer 
alan Sporda Performans Ölçüm 
ve Yetenek Seçim Merkezi'ne 
ziyarette buulndu. Sanayi ve 
Teknoloji Bakanlığının destek 
verdiği merkeze adeta hayran 
kalan Bakan Kacır, genç 
sporcuların performanslarının 
ölçüldüğü ve yeteneklerinin 
belirlendiği bu denli bir merkezi 
Trabzon'a kazandırdığı için 

Başkan Zorluoğlu'na teşekkür 
etti. Merkezde bulunan 5 ayrı 
ölçüm odasını da gezen Bakan 
Kacır, sporcularla da sohbet etti.
“ANKARA'DAN SONRA 2.'Sİ 
TRABZON'DA”
Sporda Performans Ölçüm ve 
Yetenek Seçim Merkezi ile ilgili 
Bakan Kacır'a detaylı bilgi veren 
Başkan Zorluoğlu, “Ankara'dan 
sonra 2.'sini Trabzon'da hayata 
geçirmekten gurur duyduğumuz, 
Sporda Performans Ölçüm ve 
Yetenek Seçimi Merkezi, 
Türkiye'de ve neredeyse 
dünyada kabul görmüş bir spor 
şehir için çok önemli bir yatırım. 
Sayın Cumhurbaşkanımızın 

Trabzon'u teşriflerinde açılışını 
yaptığımız merkezimize Sanayi 
ve Ticaret Bakanlığımız ve 
Gençlik ve Spor Bakanlığımız 
destek verdi. Merkezi hayata 
geçirirken sporun her branşında 
elit sporcuların yetiştirilmesini, 
spor ve sporcu altyapısının 
güçlendirilmesini, spora yeni 
başlayanlar için doğru 
yönlendirme yapılmasını, Türk 
sporcu norm oluşumuna katkı 
sağlanmasını, dünya ile 
kıyaslanabilir sporcu verileri 
oluşturulmasını ve uluslararası 
alanda başarılı sporcular 
yetiştirilmesini amaçladık” dedi.   
“BAŞKA ŞEHİRLERE 

GİTMEYE GEREK KALMADI”
Başkan Zorluoğlu, Sporda 
Performans Ölçüm ve Yetenek 
Seçimi Merkezi'nde her yaştan 
sporcuya hizmet verildiğine de 
dikkat çekerek, “Burada 
sporcuların çocukluktan itibaren 
performansları ölçülüyor. Bu 
ölçümler sistematik bir şekilde 
yapılıp, biriktirilip bilimsel bir 
anlayışla değerlendiriliyor. 
Çocuklarımızın hangi kas 
yapısına sahip olduğu, hangi 
spora daha elverişli oldukları ve 
hangi sporda daha başarılı 
oldukları ortaya konuluyor. Biz 
de Gençlik ve Spor İl 
Müdürlüğümüz ve Trabzon 
Üniversitesi ile beraber 

yeteneklerinin olduğu spor 
alanlarına onları 
yönlendiriyoruz. Artık transfer 
edilmek istenen ve kontrolden 
geçirilmesi gereken sporcuların 
başka yerlere gitmesine gerek 
kalmadı” dedi.
“TEDAVİ BÖLÜMÜ 
BULUNUYOR”
Merkezin tedavi bölümüne de 
değinen Başkan Zorluoğlu, 
“Sporda Performans Ölçüm ve 
Yetenek Seçimi Merkezimizin bir 
performans tarafı, bir sporculara 
katkı sağlayacak tarafı, bir de 
iyileştirme tedavi bölümü var. 
Tedavi bölümü ortaya çıkan 
sıkıntıları tedavi edecek 
uzmanlığa sahip. Burayı sadece 

bölgenin değil Gürcistan'dan 
gelen sporcuların da 
performanslarının ölçüldüğü 
merkez haline getirmeyi 
hedefliyoruz” ifadelerini kullandı.
“BAKAN KACIR'DAN 
BAŞKAN ZORLUOĞLU'NA 
TEŞEKKÜR”
Sporda Performans Ölçüm ve 
Yetenek Seçimi Merkezi'nin çok 
önemli bir amaca hizmet ettiğini 
ve yürütülen çalışmaları çok 
beğendiğini dile getiren Sanayi 
ve Teknoloji Bakanı Mehmet 
Fatih Kacır, bu denli donanımlı 
bir merkezi Trabzon'a 
kazandırdığı için Büyükşehir 
Belediye Başkanı Murat 
Zorluoğlu'na teşekkür etti.


